
Protokoll styrelsemöte Krokeks IF 9/9–2019 

1. Ordförande förklarar mötet för Öppnat 

 

2. Föregående protokoll läggs till handlingarna 

 

 

3. Johan Kryger och Erik Henriksson presenterar en sammanställning från årets cup. Bra kritik 

från deltagare. Preliminärt cupresultat 500 tkr. Preliminärt datum för nästa år 7–16/8. 

Funderingar tills nästa år om utökat deltagande eller fortsätta med samma antal lag. 

Förutsättning för utökning är breddning av 11 manna planen på Sandviken för att få plats 

med två nio mot nio planer samt att måla upp tre stycken 7 mot 7 planer.  Rickard 

återkommer med två offerter för bredning av planen. 

Styrelsen lyssnar och tar in förslag från cupgruppen angående önskemål om utökning och 

renovering av Sandviken. Styrelsen bordlägger frågan om utökning av cupen samt renovering 

av Sandviken tills överenskommelse träffats med kommunen angående arrendeavtal för 

anläggningen i Sandviken. 

 

4. Ingen gemensam avslutning för föreningen sker i år. Styrelsen beslutar att klubben står för 

500 kr per lag för egen lagavslutning. Utbetalning sker mot uppvisande av kvitto. Medaljer 

delas ut upp till och med P/F 08. 

 

 

5. Program och lotterivinster klart inför KIF dagen. Styrelsen är på plats. Ingen sarg för 5 mot 5 

spel. Program läggs ut på sociala medier samt anslås på COOP och ICA. 

 

6. Rickard redovisar gruppresa till Stockholm med Diplomerad Förening. Bra möten och 

nätverkande med andra deltagande föreningar. DF gruppen träffas 16/9 för förberedande 

arbete med enkätutskick 

 

 

7. Uppdatering och registrering av personuppgifter samt kontaktuppgifter måste bli bättre. 

Information till medlemmarna angående detta läggs ut via Facebook. 

Faktura från icke behörig person från byggtjänst har kommit till föreningen. Fakturor från 

icke behöriga personer som utan styrelsen godkännande hämtat material på faktura kommer 

hädanefter att bestridas.   

Yvonne kontaktar Magnus angående eventuellt inköp av nya dressar tills nästa säsong. 

Alla träningar är inställda 12/9 på grund av Krokeks loppet. 

 

8. Ekonomin är god i föreningen. Budget för materialinköp är satt till 150 000 kr, pengar finns 

kvar. Preliminärt resultat för cupen är 530 000 kr (ca) 

 

 

9. Stefan har kontaktat Solhagens entreprenad för omläggning av avlopp från dubbel wc till 

pumpbrunn, jobbet kommer att utföras innan vintern och för en kostnad av ca 25000 kr. 

PEMA undersöker om dom har tid och möjlighet att utföra jobb enligt de offerter som är 

skickade dit.  Stefan håller fortsatt kontakt med PEMA. 

Daniel Johansson väntar in offert angående målning av konstgräsplan.   



10. Staketet som är trasigt i Sandviken behöver åtgärdas. Stefan kollar av med Esko om vad som 

är gjort och vad som behövs göras. 

Harvning av konstgräsplanen- Margareta kollar med Esko och återkopplar till styrelsen. 

Städdagen 12/10. Inventering behöver göras. Stefan kollar med Esko och Yvonne som tar 

fram lista på arbetsuppgifter under städ/arbetsdagen. 

Ny skylt utanför entrén behövs. Stefan Kollar. 

 

11. Tommy lyfter frågan om senior/u lag inför nästa säsong, inventering av spelare pågår. 

Styrelsen ställer sig positiva till utvecklingslag. Önskan också att styrelsen tar fram tydliga mål 

med vad styrelsen vill med seniorfotbollen i föreningen. 

Erik filar på en idé att starta upp nattfotboll i ERA hallen under fredagar, alla välkomna. 

Erik återkopplar till styrelsen med slutgiltigt förslag. Styrelsen ställer sig positiv till detta. 

 

 

12. Nästa styrelsemöte: 7/11 klockan 18,15 

 

13. Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

Närvarande: Jimmy Franzén, Marco Alkin, Rickard Ljungdal, Tommy Olovsson, Christer 

Lindström, Yvonne Wilhelmsson, Carin Karlström, Stefan Dahlberg 

 

Sekreterare Stefan Dahlberg  


